

Ausa Center SLU

Carretera de Vic, km 2,800 , 08243
Manresa (Barcelona) SPAIN

TEL. +34 – 93 874 73 11 / 93 874 75 52 / 93 874 70 12
FAX +34 – 93 873 61 39 / 93 874 12 11 / 93 874 12 55
E-mail: ausa@ausa.com Web: <http://www.ausa.com>

Certificate of Distributor

January 1, 2017

We, AUSA CENTER S.L.U., a company organized and existing under the law of SPAIN, having its registered office at Carretera, de Vic, km 2.800, 08243, Manresa (Barcelona), Spain., hereby certify that Sklad.ru Ltd., a company organized and existing under the law of Russia, having its principal place of business at 143005, Moscow Oblast, Odintsovo, Transportnaya ulitsa, 10, is our authorized distributor on the territory of Russia with the rights to supply AUSA material handling equipment and genuine spare parts, and appoint local dealers on the captioned territory.

In accordance with the present Certificate, Sklad.ru Ltd. shall perform and ensure prompt and workmanlike repair service of AUSA material handling equipment.

The present Certificate is valid until December 31, 2018.

АУСА ЦЕНТР С.Л.У., компания, организованная и ведущая свою деятельность по законодательству Испании, зарегистрированная по адресу Карретаера де Вик, км 2.800, 08243, Манреса (Барселона), Испания настоящим подтверждает, что ООО Склад.ру, компания организованная и ведущая свою деятельность по законам Российской Федерации, зарегистрированная по адресу 143005, Московская область, Одинцовский район, город Одинцово, улица Транспортная, дом 10 является нашим дистрибьютором на территории России с правом поставки подъемно-транспортного оборудования торговой марки AUSA и оригинальных запчастей к нему, а также назначать местных дилеров на указанной территории.

В соответствии с настоящим Сертификатом, ООО Склад.ру будет выполнять и обеспечивать оперативное и качественное обслуживание подъемно-транспортной техники и оборудования AUSA.

Срок действия сертификата: до 31.12.2018.



Manuel Lherbet
Group Sales & Marketing Director